

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SHEBA METAL CASTING Date: 16-05-2021 11:57:29 AM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سبأ لسكب المعادن التاريخ: 16-05-2021 AM 11:57:29 الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات
Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Moderen-accountants as follows:-	نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Moderen-accountants كما يلي:-
Type of Report: Qualified	نوع التقرير: تحفظ
Company's opinion:	رأي الشركة:
We would like to inform you that a new board of directors was formed on 5/3/2021 and will work during the coming period to conduct studies and evaluate the financial position of the company and to develop plans to address its financial conditions in order to correct its legal status during the coming period	نود اعلامكم انة تم تشكيل مجلس ادارة جديد بتاريخ 2021/5/3 وسيعمل خلال الفترة القادمة على اجراء دراسات و تقييم الوضع المالي للشركة ووضع خطط لمعالجة اوضاعها المالية من اجل تصويب وضعها القانوني خلال الفترة القادمة
Date of auditor's report: 31-12-2020	تاريخ تقرير المدقق: 31-12-2020
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Sayel Almsafer Al sarhan Position: محاسب	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Sayel Almsafer Al sarhan المنصب: محاسب